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Bestyrelsen Navn Adresse Fastnet Mobil Mailadresse 

Formand Tom Nielsen (TN) Parkvej156, 1 – 140, 4700 55729835 24797047 tomogco@post11.tele.dk 
Næstformand Astrid Formann (AF) Sjølundshøj 22, 4700  40631706 a.formann@hotmail.com 
Kasserer Hans Vejlesby (HV) Drachmanns Vænge 6A, 4700 55726576 40728522 vejlesby@stofanet.dk  
Sekretær Niels Bruun (NB) Glentevej 8, 4700 55728340 25301487 bruun@stofanet.dk 
Turneringsansvarlig Kirsten Lundgren Beck (KLB) Kindhestegade 3A, 4700 55720671  23232471 kirstenlbeck@stofanet.dk   
1. suppleant Kjeld Steffen Hansen (KSH) Ved Åsen 69, 4700 55727592 26274254 kjeldshansen@stofanet.dk  
2. suppleant Palle Bauer (PB) Søfronten 72, 1. tv., 4736  52504789 palle.bauer@gmail.com  

 

 

 

 

Næstved den 6. november 2013 

 

Referat af ordinær generalforsamling i Seniorklubben Fjorden torsdag den 31. oktober 2013 kl. 14.00 

 

Generalforsamlingen afholdtes i Næstved Golfklubs restaurant, Karrebækvej 461, 4700 Næstved. 

I generalforsamlingen deltog 78 medlemmer. 

 

Formanden, Tom Nielsen, bød velkommen. Herefter gik man over til generalforsamlingens dagsorden, som 

var: 

 

1. Valg af dirigent 

2. Formandsberetning 

3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

4. Fastsættelse af kontingent 

5. Forslag fra bestyrelsen 

6. Forslag fra medlemmerne 

7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

9. Eventuelt. 

 

Ad 1. Valg af dirigent 

Formanden, Tom Nielsen, foreslog Poul Schnack-Petersen som dirigent. Denne blev valgt med acclamation. 

Dirigenten takkede for valget. Han konstaterede derpå, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 

indkaldt i overensstemmelse med foreningens vedtægter og dermed lovlig og beslutningsdygtig. Han gav 

dernæst ordet til formanden til formandsberetning. 

 

Ad 2. Formandsberetning 

Formanden indledte med at konstatere, at efter en lang vinter med kun 7 spilledage var åbningsturneringen 

2013 grundet vejret først blevet afholdt den 18. april. Men bortset fra en enkelt aflysning også på grund af 

vejret var der siden blevet spillet hver torsdag, hvilket var ganske flot. 

 

Ud over spillet de almindelige torsdage havde der været turneringer med de 3 venskabsklubber.  

Hjemme var der spillet mod Skovbo den 2. maj med 102 deltagere, heraf 50 fra Skovbo. Ude havde klubben 

spillet mod Storstrømmen den 23. maj med 24 spillere og den 5. september mod Harekær med 15 spillere. 

Formanden fandt medlemsopbakningen til Seniorklubbens deltagelse i venskabsturneringerne problematisk - 

især på udebane. Det var skuffende, at klubben kun havde kunnet mønstre 24 spillere mod Storstrømmen, men 

endnu mere skuffende med de kun 15 deltagere mod Harekær. Han efterlyste årsagen til den beskedne 

deltagelse og udbad sig forsamlingens mening herom. 

 

I sæsonen var der blevet afholdt 2 sponsorturneringer - den 27. juni med OK som sponsor, og den 29. august 

med Spar Nord som sponsor. Formanden udtrykte sin glæde over disse turneringer med sponsorpræmier, der 

havde skabt variation i klubbens turneringsprogram. 

 

Fra sæsonstart var der blevet indført 2 herrerækker og 2 damerækker foruden rækken med 9-hulsspillere. 

Denne opdeling mellem herrer og damer ville blive overført også til vinterspillet – her dog kun med én herre- 

og én damerække. 

 

Der havde i sæsonen vist sig et stigende antal 9-hulsspillere, hvilket havde givet en udfordring ved måneds-

afslutningerne. For hvis 9-hulsspillerne skulle starte tidligt samtidig med 18-hulsspillerne, skulle de vente 2-3 

mailto:tomogco@post11.tele.dk
mailto:a.formann@hotmail.com
mailto:vejlesby@stofanet.dk
mailto:bruun@stofanet.dk
mailto:kirstenlbeck@stofanet.dk
mailto:kjeldshansen@stofanet.dk
mailto:palle.bauer@gmail.com


2 

 

timer, inden 18-hulsspillerne var kommet ind, hvorefter der så kunne spises. Det ville 9-hulsspillerne nok ikke 

være tilfredse med, hvorfor det var nødvendigt at beregne et hul i rækken af 18-hulsspillere, hvor 9-

hulsspillerne kunne flettes ind med henblik på at slutte nogenlunde samtidigt med 18-hulsspillerne. For at få 

dette til at fungere, måtte det derfor påregnes, at der fremover sættes deltagerbegrænsning for såvel 9-huls – 

som 18-hulsspillere ved månedsafslutningerne efter princippet ”først til mølle”. 

 

Medlemstallet i Seniorklubben var p.t. 162 medlemmer – samme medlemstal som ved det forrige års 

generalforsamling. Godt og vel halvdelen af medlemmerne kommer hver gang ved torsdagsturneringerne, dog 

noget mindre i vinterhalvåret. 

 

Endelig hæftede formanden sig ved, at ud over glæden ved golfspillet er det sociale en meget vigtig faktor i 

Seniorklubben. Den månedlige afslutning med spisning og præmieoverrækkelser bidrog i høj grad hertil, 

ligesom traditionen med det årlige julearrangement med spisning og bankospil skal holdes ved lige. I det hele 

taget fandt formanden, at vi har en god Seniorklub med en god tone mellem medlemmerne både på banen og 

uden for banen. 

 

Til slut rettede formanden en tak til Seniorklubbens sponsorer: OK-benzin, Spar Nord og Brink Golf Shop, 

samt en tak til restauranten for god mad og betjening i sæsonen. Han takkede også Preben Severinsen og 

green-keeperne og konstaterede i den forbindelse, at det havde pyntet med den oprydning og udtynding i 

underskoven, som har fundet sted rundt omkring. Det var dejligt at se banen blive flottere og flottere. 

Afslutningsvis takkede han bestyrelsen for godt samarbejde gennem året, samt rettede tak til medlemmerne for 

den gode opbakning ved klubbens arrangementer. 

 

Dirigenten takkede formanden for beretningen og udbad sig eventuelle kommentarer fra forsamlingen. 

 

Den efterfølgende debat angående deltagelsen i turneringerne med venskabsklubberne mundede ud i et forslag 

om en tilkendegivelse fra de tilstedeværende medlemmer af deres ønske om fortsat deltagelse i venskabs-

turneringerne. For fortsat samarbejde med Harekær stemte 8, med Storstrømmen 11 og med Skovbo 57. 

 

Undervejs i debatten var der også stillet forslag om kontakt til Sorø, som vi har green-feeaftale med, og 

eventuelt også kontakt til andre klubber for at prøve nye baner. I den forbindelse stillede formanden forslag 

om udflugter (eventuelt med fælles bustransport) til andre baner, som vi ikke plejer at spille. Dette vandt bred 

tilslutning. 

 

Erik Hansen efterlyste præmieuddeling ved månedsafslutningerne for den enkelte turnering i løbet af perioden 

i stedet for den nuværende samlede månedsopgørelse. Herved undgik man, at fravær fra én turnering 

reducerede den enkelte spillers mulighed for at vinde præmie. 

 

Som konklusion på debatten overlod dirigenten til bestyrelsen at drage de nødvendige konklusioner ud fra 

medlemstilkendegivelserne, hvorefter han efter spørgsmål herom konkluderede, at forsamlingen tog 

formandens beretning til efterretning. 

 

Ad 3. Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Seniorklubbens kasserer, Hans Vejlesby, forelagde regnskabet, der var udsendt til medlemmerne som bilag til 

den endelige dagsorden og knyttede en række kommentarer hertil. Regnskabet var godkendt af revisor uden 

bemærkninger. 

Peder Flansmose og Bent Hansen mente, at formuen var meget stor. Kassereren påpegede hertil, at der i år var 

større udgifter til præmier end tidligere, hvilket nok ville fortsætte. 

Efter disse bemærkninger betragtede dirigenten regnskabet som godkendt. 

 

Ad 4. Fastsættelse af kontingent 

Kassereren, Hans Vejlesby, foreslog på bestyrelsens vegne uændret årligt kontingent på kr. 300. Der var også 

ønske om at dele lidt flere præmier ud, hvilket kunne rummes i forslaget. Kontingentet blev herefter vedtaget 

uden afstemning.  

 

Ad 5. Forslag fra bestyrelsen 

Bestyrelsen stillede ingen forslag. 
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Ad 6. Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke indgivet forslag fra medlemmerne. 

 

Ad 7. Valg til bestyrelse og suppleanter jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

a. På valg til bestyrelsen for 2 år var Astrid Formann, Hans Vejlesby og Niels Bruun, som alle var villige til 

genvalg. Da der ikke var andre kandidater, og ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede dirigenten, at 

disse var valgt. 

b. På valg som suppleanter for 2 år var Kjeld Steffen Hansen og Palle Bauer, som begge var villige til genvalg. 

Da der ikke var andre kandidater, og ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede dirigenten, at disse var 

valgt. 

 

Ad 8. Valg af revisor og suppleant jf. Vedtægterne § 6 og § 9 

På valg for 2 år var Aage Kildemark og Peder Flansmose, som begge var villige til genvalg. Da der ikke var 

andre kandidater, og ingen ønskede skriftlig afstemning, konstaterede dirigenten, at også disse var valgt. 

 

Ad 9. Eventuelt 

Hanne Christoffersen var utilfreds med Seniorklubbens regler for tællende turneringer  til månedsregnskabet, 

hvorefter der bl.a. kræves minimum 3 deltagere i den enkelte række, for at en turnering er tællende. Hun havde 

efter denne regel mistet mulighed for points i en turnering, hvor kun hun havde gennemført i sin række. Hun 

så derfor gerne, at damerækken kun havde én række. Formanden var klar  over problemet og oplyste, at 

bestyrelsen fremover påtænkte en ligelig fordeling i rækkerne på basis af spillerdeltagelsen frem for som nu 

baseret på det rene medlemstal. Fremover ville der derfor figurere lidt flere medlemmer i B-rækken end i A-

rækken. Hanne Christoffersen tilkendegav, at en sådan ændret opdeling kunne hun tilslutte sig. 

Per Sonne redegjorde for regionsgolf (4 herrer og 4 damer) og bad interesserede medlemmer overveje at 

deltage. Det var primært for spillere med lavt handicap. Der ville komme et opslag herom. 

Kaj Hansen roste bestyrelsen for dagens parturnering, hvor det sociale var fremtrædende, og bad om flere 

turneringer af samme art. Mange bifaldt dette. Kirsten Lundgren Beck, turneringsansvarlig, fremhævede i den 

forbindelse, at det forudsatte, at turneringsformen kunne håndteres i GolfBox. Hun sagde desuden, at i 

tilfælde, hvor par eller holddannelser ikke gik op, måtte den eller de overskydende spiller(e) i givet fald spille 

almindelig Stableford. Det tilsluttede forsamlingen sig. Kaj Hansen tilkendegav da også – på formandens 

forespørgsel – at holdturneringer blev betragtet som sociale turneringer. 

Endelig takkede Bent Hansen bestyrelsen for det store arbejde. 

Da der ikke var yderligere indlæg takkede dirigenten forsamlingen for god ro og orden og gav herefter ordet 

tilbage til formanden. 

 

Formanden takkede forsamlingen for fremmødet og takkede dirigenten (også med vingave) for veludført 

arbejde og afsluttede dermed generalforsamlingen. 

 

 

 

 

Niels Bruun 

Referent 

Sekretær i Seniorklubben 

 

 

Referatet godkendt 

Næstved den 7. november 2013 

 

 

 

Poul Schnack-Petersen 

Dirigent 

 


